
Protokół Nr LXXXVI

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 25  stycznia  2023  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Beata Gajek – Dyl.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Justyna Świetlik – Z-ca Kierownika Wydziału Organizacyjnego,

Pani Sylwia Dyl – Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19 stycznia 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 651/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2023 rok – projekt  nr
652/23,

c) przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 

2030” – projekt nr 648/23,

d)  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w formie
posiłku,  świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  albo  świadczenia
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych – projekt nr 649/23,

e) zmiany Uchwały Nr LXXIX/622/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 listopada
2022  r.  w  sprawie  określenia  stawki  za  1  km  przebiegu  pojazdu,  uwzględnianej  przy
obliczaniu zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców – projekt
nr 650/23,
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f)  rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Staszowskiego Ośrodka Kultury – projekt nr
653/23.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 28.12.2022 r.
do 23.01.2023 r.

6.  Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu  z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o   wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  

w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na  2023 rok  –  projekt  

nr  654/23,  w  związku  z  otrzymanymi  środkami  z  Funduszu  Przeciwdziałania  Covid-19  na

finansowanie lub dofinansowanie realizacji zadań związanych z przeciwdziałaniem Covid-19 na

wypłatę dodatku węglowego. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie w/w wniosek, który

został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 19 radnych). Następnie Rada Miejska jednomyślnie

zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19 stycznia 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 651/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 
652/23,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 
654/23,

d) przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 
2030” – projekt nr 648/23,

e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych – projekt nr 649/23,

f) zmiany Uchwały Nr LXXIX/622/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 listopada 
2022  r. w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
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obliczaniu zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców – 
projekt nr 650/23,

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Staszowskiego Ośrodka Kultury – projekt nr

653/23.

5.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 28.12.2022 r.
do 23.01.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

    Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 19 stycznia 2023 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 17 radnych). 

  Ad. 4 a 

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023- 2037

– projekt nr 651/23. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/656/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b   

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 652/23.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/657/2023

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 c   

Pani Henryka Skowron  – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na  2023 rok  –  projekt  

nr 654/23.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/658/2023

(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 d

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta i Gminy Staszów na lata 2022

– 2030” – projekt nr 648/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/659/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała  

z  projektem  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do

uzyskania wsparcia w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych – projekt nr 649/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/660/2023 

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   zmiany  Uchwały  Nr

LXXIX/622/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 29 listopada 2022 r. w sprawie określenia

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu kosztów przewozu dzieci,

młodzieży i uczniów oraz rodziców – projekt nr 650/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/661/2023 

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 g

Pani Justyna Świetlik – Z-ca Kierownika Wydziału Organizacyjnego  zapoznała z projektem

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Staszowskiego Ośrodka Kultury –

projekt nr 653/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXXXVI/662/2023 

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i zapytaniach radny Tomasz Otrębski podziękował władzom miasta oraz

Prezesowi Spółki PGKiM za wykonanie na cmentarzu komunalnym w Staszowie stanowiska na

zużyte  znicze,  które  można  wykorzystać  powtórnie.  Wspomniał  również  o  sytuacji  jaka  miała

miejsce  na  spotkaniu  mieszkańców  Osiedla  Wschód.  Poinformował,  iż  jedna  z  mieszkanek

Wspólnoty Mieszkaniowej, którą zarządza zwróciła się do jego osoby o nieuzasadnione pretensje 

w zakresie częściowego remontu parkingu przy bloku Kołłątaja 6 w Staszowie. 

Radny Zdzisław Brzyszcz  wspomniał o możliwościach pozyskania dofinansowań z rządowych

programów „MALUCH+” oraz rządowym wsparciu dla opiekunów osób niepełnosprawnych. 

Następnie radny w swojej wypowiedzi zarzucił radnemu Hubertowi Gawłowiczowi niewłaściwe

zachowanie i postępowanie wobec władz miasta i  radnych naszej gminy. Zdaniem radnego Pan

Hubert Gawłowicz niewłaściwie wywiązuje się z funkcji radnego.

Radny Hubert  Gawłowicz zwrócił  się  z  wnioskiem o  udostępnienie  nagrania  audio  i  wideo  

z dzisiejszej sesji.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć udzielił wyjaśnień na zapytania przez radnych

podczas  sesji.  W  kwestii  wykonania  stanowiska  na  znicze  do  ponownego  wykorzystania,

poinformował,  iż  jest  to  bardzo  dobry  pomysł  z  uwagi   przede  wszystkim  na  spadek  masy

śmieciowej, efekt ekologiczny, ale także finansowy. Poinformował również, o planowanej kolejnej

inicjatywie tj. zamontowanie na terenie miasta lodówki społecznej, z której może korzystać każdy

przynosząc  nadmiar  żywności  oraz  częstując  się  produktami,  które  się  tam  znajdują.  

Następnie  odniósł  się  do  wypowiedzi  radnego  Zdzisława  Brzyszcza  w  zakresie  możliwości

pozyskania dofinansowań z rządowych programów. Poinformował, iż Ministerstwo ogłosiło nabór
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wniosków o dofinansowanie w ramach Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do

lat 3 „MALUCH+” 2022-2029. Dodał, iż planowane jest utworzenie żłobka w Szkole Podstawowej

nr  1  w  Staszowie.  Środki  z  programu  mogą  zostać  przeznaczone,  m.in.:  na   przebudowę  lub

rozbudowę budynku, zakup i montaż wyposażenia, dostosowanie pomieszczeń lub budynków do

potrzeb dzieci.  Na utworzenie jednego miejsca w żłobku dla  samorządów przewidziane zostały

środki  w  wysokości  35  tys.  zł.  Poinformował  także,  że  w  obecnej  edycji  programu  nie  jest

wymagany wkład własny. Natomiast jeżeli chodzi o wsparcie dla rodzin osób niepełnosprawnych,

wyjaśnił, iż jest to kolejny projekt, który ma na celu wsparcie świadczone dla rodzin z osobami

niepełnosprawnymi, które są w trudnej sytuacji. Poinformował również, iż w Staszowie powstanie

Centrum  Opiekuńczo  –  Mieszkalne  dla  osób  niepełnosprawnych,  budynek  powstanie  przy  

ul.  Rakowskiej.  Na  chwilę  obecną  Urząd  Miasta  jest  na  etapie  przygotowania  przetargu,

dokumentacja  jest  gotowa.  Dodał,  iż  placówka zapewni całodobową opiekę i  wsparcie  osobom

niepełnosprawnym, pomoże to wielu rodzinom w codziennym funkcjonowaniu. 

Radny Mariusz Łazarz zapytał Burmistrza, czy istnieje szansa pozyskania środków finansowych 

z przeznaczeniem na remont ulicy Żeromskiego w Staszowie. Zapytał również, o remont chodnika

na ul. Kościuszki na wysokości stacji Orlen w Staszowie. 

Radny Bonifacy Wojciechowski  zapytał Burmistrza, czy jest w planie rozbudowa Przedszkola  

nr 8 w Staszowie. 

. Burmistrz  Leszek Kopeć  odpowiadając  radnemu Wojciechowskiemu,  wyjaśnił,  iż  były  plany  

rozbudowy Przedszkola  nr  8,  jednak  z  uwagi  na  brak  możliwości  pozyskania  wystarczających

środków zewnętrznych realizacja zadania była niemożliwa. W związku z tym program ,,Maluch+”

będzie  realizowany  w  PSP nr  1  w  Staszowie,  z  uwagi  na  poniesienie  niższych  nakładów  na

adaptację  pomieszczeń  niż  na  rozbudowę  budynku.  W  zakresie  zapytania  radnego  Mariusza

Łazarza dot. remontu ul. Żeromskiego w Staszowie, poinformował, iż przygotowany jest projekt,

realizacja zadania nastąpi po uzyskaniu dofinansowania. Jeśli chodzi o remont chodnika przy ul.

Kościuszki w Staszowie (na wysokości stacji  Orlen) poinformował,  iż obecnie realizowana jest

inwestycja. Następnie przedstawił informację z działalności za okres od 28 grudnia  2022 roku do

23 stycznia 2023 roku, w tym przedstawił obecnie realizowane zadania inwestycyjne (w załączeniu

do protokołu). Na zakończenie swojej wypowiedzi zaprosił radnych oraz mieszkańców na wernisaż

wystawy ,,Jej  wysokość lalka”,  która odbędzie się  w sobotę  tj.  28 stycznia br.  o  godz.  17.00  

w Pałacu Kołłątajów w Wiśniowej oraz w niedzielę tj. 29 stycznia br. o godz. 17.00 na 31. Finał
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Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Ponadto zaprosił mieszkańców do zapoznania się ofertą na

ferie zimowe 2023. 

Radny Piotr Kasperkiewicz korzystając z obecności Prezesa ZEC Sp. zo.o. Pana Jacka Marka 

poprosił o udzielenie informacji w zakresie jak wygląda na chwilę obecną sytuacja cen odbioru 

ciepła przez użytkowników korzystających z sieci spółki.

Pan Jacek Marek – Prezes Zarządu w Zakładzie Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Staszowie 

w pierwszej kolejności przytoczył artykuł z gazety prawnej dot. odpowiedzialności za niewłaściwe

postępowanie. Następnie odniósł się do zapytania radnego Piotra Kasperkiewicza, poinformował, iż

Spółka  zwróciła  się  do  Urzędu  Regulacji  Energetyki  z  wnioskiem  o  zmianę  taryf.  Na  dzień

dzisiejszy stawki wg taryfy wynoszą 80,20 zł cena za ciepło, jeżeli URE nie zakwestionuje wniosku

opłata będzie mogła wynieść 66,00 zł. Zaznaczył, iż kwoty są korzystniejsze od dotychczasowych

co ma przełożyć się na mniejsze rachunki za ciepło. Jednak na chwilę obecną trzeba czekać na

decyzję Urzędu Regulacji Energetyki. Dodał, iż istnieje możliwość obniżenia rachunków za ciepło

sieciowe o około 15%, a w przypadku lokali ogrzewanych gazem o ok. 35 %. Na zakończenie

swojej wypowiedzi poinformował, iż na obecną chwilę to jest wszystko co Spółka może zrobić,

jeżeli sytuacja się zmieni będą czynione starania zmierzające do obniżenia stawek opłat za ciepło. 

Radny Piotr Kasperkiewicz poprosił o rozważenie możliwości informowania radnych o bieżącej

sytuacji związanej ze stawkami opłat za ciepło. 

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:10 do godz:14:50.    

              

Protokolant:            Przewodniczący 

      Marlena Janowska                                                                              Rady Miejskiej w Staszowie 

                                                                                     ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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